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PROTOKÓŁ  NR  XXVI/2004 
 

z  nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Kostrzyn  nad Odrą 
odbytej  14 grudnia 2004 roku 

 
 
 Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą została zwołana przez Przewodniczącą Rady 
Miasta Marię Jasińską na wniosek Burmistrza Miasta Andrzeja Kunta. 
 
 
 W XXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta na ogólny stan 16 radnych, w obradach 
sesji udział wzięło 15 radnych. 
1. Radny T. Łysiak – nieobecny usprawiedliwiony, 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
 
 
Ponadto w Sesji Rady Miasta udział wzięli: 
 
1. Andrzej Kunt    - Burmistrz Miasta, 
2. Zbigniew Sobkowski    - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. Marian Firszt    - Radny Sejmiku Woj. Lubuskiego 
4. Mirosław Piotrowski   - Z-ca Komendanta WKU Gorzów Wlkp. 
5. Olgierd Kłaptocz    - Prezes MZK Spółka z o.o, 
6. Leszek Statkiewicz   - Prezes KTBS, 
7. Bogumiła Rybińska   - kierownik OPS, 
8. Jan Moczulski    - Dyrektor Gimnazjum Nr 1, 
9. Grażyna Kłysz     - Dyrektor Gimnazjum Nr 2, 
10. Renata Borecka    - Dyrektor Przedszkola Nr 1, 
11. Halina Klepacka     - Dyrektor Przedszkola Nr 2, 
12. Regina Szczepankiewicz   - Dyrektor Przedszkola Nr 3, 
13. Zdzisław Garczarek   - Dyrektor KCK, 
14. Zygmunt Mendelski   - Dyrektor MOSiR, 
15. Władysław Wojciechowski  - Uczniowski Klub Sportowy „Czwórka”, 
16. Zdzisława Doborowiecka   -Stowarzyszenie Przyjaciół Zespołu Tanecznego 

„ROLL-Dance” 
17.  Dariusz Niewinowski   - Chrześcijańskie Stowarzyszenie Dobroczynne 
18.  Franciszka Chrocianowicz  - Uniwersytet Trzeciego Wieku, 
19.  Marianna Kloster    - Klub Abstynenta „Libra” 
20.  Mirosław Guzik    -Kostrzyńskie Stowarzyszenie „Człowiekiem   Jestem” 
21.  Adam Starszuk     - Związek Sybiraków, 
22. Wanda Dudziak    - Skarbnik Miasta 
23. Danuta Machowiak   - Naczelnik Wydz. OA 
24. Małgorzata Kraszewska   - Naczelnik Wydz. GP, 
25. Marzena Brenk    - Naczelnik Wydz. OK 
26. Agnieszka Żurawska-Tatała  - Kierownik BIE 
27. Zbigniew Jakubowski   - Kierownik Referatu IR 
28. Edyta Kukier    - radca prawny UM 
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Proponowany  porządek obrad sesji: 
 
1. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) uchwalenie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

3. Informacja  o złożonych interpelacjach i odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja dotycząca funkcjonowania instytucji kulturalnych i  sportowych (KCK, MOSiR, 

Stowarzyszenia) 
5. Informacja dotycząca funkcjonowania  Ośrodka Pomocy Społecznej. 
6. Realizacja uchwały Nr VIII/66/03 w sprawie udzielenia pomocy społecznej w formie dożywiania dzieci 

i młodzieży w szkołach w Kostrzynie nad Odrą  
7. Informacja na temat  Miejskiego Programu  Zapobiegania Patologiom. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach : 

1) ustalenia regulaminu  określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę oraz zasady 
przyznawania dodatków nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych 
Miasta Kostrzyn nad Odra  (druk nr 1 ), 

2) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla 
pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach budżetowych i zakładach budżetowych 
będących jednostkami organizacyjnymi Miasta  Kostrzyn nad Odrą  (druk nr 2), 

3) przyjęcia programu współpracy z organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 
Kostrzynie nad Odrą na rok 2005 ( druk nr 3), 

4) przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Miejskiego 
programu Zapobiegania Patologiom na rok 2005  (druk nr 4), 

5) ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 5), 
6) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej (druk nr 6), 
7) ustalenia stawek podatku od posiadania psów (druk nr 7), 
8) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 8), 
9) zmian budżetu i w budżecie miasta Kostrzyn nad Odrą na 2004 rok (druk nr 9), 
10) uznania roku 2005 rokiem ochrony środowiska (druk nr 13). 
11) Planu pracy Rady Miasta, Komisji stałych Rady i zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta (druk nr 14), 
12) stanowiska Rady Miasta dotyczącego rezygnacji radnego z członkostwa w Komisji stałej Rady 

Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 15), 
13) stanowiska Rady Miasta dotyczącego rezygnacji radnego z członkostwa w Komisji doraźnej Rady 

Miasta Kostrzyn nad Odrą  (druk nr 15a), 
14) przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Kostrzyna nad Odrą na lata 2004-2008” (druk 

nr 16) 
15) zmian budżetu miasta na 2004 rok (druk nr 17), 
16) zmiany uchwały nr XXIII/233/96 Rady Miasta Kostrzyna nad Odrą z dnia 10 października 1996 r. 

w sprawie przekazania do dyspozycji Dyrekcji Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kostrzynie nad Odrą 
(obecnie Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej) 16 mieszkań o pow. 59,40 m2 każde w 
budynku komunalnym przy ul. Jana Pawła II nr 38-50 (druk nr 18). 

9. Interpelacje i wnioski radnych. 
10. Sprawy różne. 
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Ad. 1 - Sprawy regulaminowe  
 
 Otwarcia obrad XXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta o godz. 14.00 dokonała 
Przewodnicząca Rady Miasta Maria Jasińska, witając radnych, gości i mieszkańców miasta 
przybyłych na sesję. 
 Przewodnicząca Rady Miasta M. Jasińska stwierdziła, że na XXVI sesji na stan                      
16 radnych na sesji obecnych jest 15 radnych, wobec czego Rada może obradować i 
podejmować prawomocne uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady M. Jasińska poinformowała, iż   w dniu dzisiejszym w Urzędzie 
Miasta,  w imieniu  Ministra Obrony Narodowej Jerzego Szmajdzińskiego mjr Mirosław 
Piotrowski odznaczył srebrnym medalem  „Za zasługi  dla obronności kraju” rodziców, 
którzy wychowali  trzech synów na wzorowych i ofiarnych żołnierzy, tj. państwa Krystynę 
i Jana Kunt, Zofię i Pawła Rychterskich. 
Również w imieniu  Ministra Obrony Narodowej, mjr Mirosław Piotrowski dokonał 
odznaczenia brązowym medalem „Za zasługi  dla obronności kraju”  pana Andrzeja Kunta. 
 
Następnie wręczono gratulacje Radnej Elżbiecie Miszczuk, która  od wielu lat reprezentuje 
Radę Miasta w różnorodnych rozgrywkach w tenisie stołowym. Jej ostatni sukces w tym 
roku to zajęcie III miejsca w Mistrzostwach Polski Radnych w Tenisie Stołowym.  
 
 
Przechodząc do realizacji porządku obrad sesji - Burmistrz A. Kunt wnioskował o 
wprowadzenie do porządku obrad sesji projektów uchwał w sprawach : 

1) odwołania przedstawiciela Miasta Kostrzyna nad Odrą do Rady Nadzorczej 
Gorzowskiego Rynku Hurtowego S.A w Gorzowie Wlkp. (druk nr 19), 

2) wyznaczenia przedstawiciela Miasta Kostrzyna nad Odrą do Rady Nadzorczej 
Gorzowskiego Rynku Hurtowego S.A w Gorzowie Wlkp. (druk nr 20), 

 
Radny Cz. Rzepka zwrócił się o wyjaśnienie przyczyn przedłożenia projektów uchwał na 
obradach sesji, zamiast w terminie wcześniejszym. 
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, że w terminie do 9 grudnia br. członkowie  Rad Nadzorczych 
mieli obowiązek ukończenia egzaminu państwowego. Część przedstawicieli reprezentujący 
Miasto ukończyło, lub są w trakcie kursu. Natomiast pan M. Wróbel poinformował, iż  nie 
będzie przystępował do egzaminu, a więc dopiero na dzisiejszej sesji mógł radnym 
przedstawić projekty uchwał w tej sprawie. 
 
Radny Cz. Rzepka stwierdził, że powyższe argumenty nie przekonały go, a więc wnioskuje 
o odłożenie projektów na następne posiedzenia Komisji, na której radni również mogą 
złożyć swoje kandydatury. 
 
Przewodnicząca Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza A. Kunta w sprawie 
wniesienie do porządku obrad sesji dodatkowych projektów uchwał w sprawach : 

1) odwołania przedstawiciela Miasta Kostrzyna nad Odrą do Rady Nadzorczej 
Gorzowskiego Rynku Hurtowego S.A w Gorzowie Wlkp. (druk nr 19), 
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Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 12 radnych, 3 radnych głosowało 
przeciw. 
 

2) wyznaczenia przedstawiciela Miasta Kostrzyna nad Odrą do Rady Nadzorczej 
Gorzowskiego Rynku Hurtowego S.A w Gorzowie Wlkp. (druk nr 20), 

 (druk nr 19 i 20). 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 12 radnych, 3 radnych głosowało 
przeciw. 
 
Następnie poddano pod głosowanie porządek obrad sesji wraz ze zmianami. 
Porządek obrad został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 23 radnych,  3 radnych 
głosowało przeciw.. 
 
Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, tj. z                         
28 października 2004 r. 
 
Radny Cz. Rzepka zwrócił się o zmianę treści jego wypowiedzi ujętej na str. 9 protokołu, 
aby zamiast działań psychologicznych, wprowadzić : „działania merytoryczne”. 
 
Radna M. Masztalerz wnioskowała o wykreślenie zdania na str. 16 w brzmieniu „ Radni 
Rady Miasta nie wyrazili sprzeciwu w powyższej sprawie”. Radna stwierdziła, że 
propozycja Przewodniczącej Rady dotycząca, aby  Komisja Rewizyjna zajęła się  
rozpatrzeniem skargi państwa Zagórskich nie była poddana pod głosowanie. Natomiast 
Rada Miasta podejmuje decyzję tylko w formie głosowania. 
 
Wniosek radnej został poddany pod głosowanie i został przyjęty. Za jego przyjęciem 
głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosowania. 
Protokół z XXV sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad. 2 – Sprawozdanie z działalności Burmistrza . 
 
 

Następnym punktem porządku obrad sesji było sprawozdanie z działalności 
Burmistrza w okresie od   28 października do 14 grudnia 2004 roku. Sprawozdanie 
przedstawił Burmistrz Miasta A. Kunt (sprawozdanie z działalności stanowi  załącznik nr  2 
do protokołu). 
 
Radna M. Masztalerz zwróciła się o przedstawienie informacji dotyczących przetargu na 
wykonanie dekoracji świątecznej miasta. 
 
Naczelnik Wydz. GKiL pani A. Wasielak  poinformowała, iż do przetargu przystąpiły 
Miejskie Zakłady Komunalne oraz firma pana Gontarza, która złożyła korzystniejszą ofertę 
cenową. 
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Radna M. Masztalerz zapytała się od ilu lat firma pana Gontarza wykonuje dekorację 
świąteczną. 
 
Naczelnik A. Wasielak wyjaśniła, że co roku przeprowadzany jest przetarg na to zadanie, a 
więc każdorazowo inna firma wykonuje dekoracje. 
 
Radna M. Masztalerz w imieniu mieszkańców zwróciła uwagę na nieprawidłowe 
wykonanie progu zwalniającego na ul. Banaszaka. Radna zapytała, czy inwestycja została 
wykonana zgodnie ze sztuką budowlaną ? 
 
Z-ca Burmistrza Z. Sobkowski wyjaśnił, że zgodnie z wnioskami radnych i mieszkańców 
zlecono wykonanie zmiany organizacji ruchu na tej ulicy, który wykluczył budowę dwóch 
progów. Z-ca Burmistrza zapewniał, iż inwestycja została wykonana zgodnie z zasadami 
budowlanymi, a także po uzgodnieniu z policją. 
 
Radna Maria  Masztalerz wnioskowała o zamieszczenie na drzwiach Filii PUP                          
w Kostrzynie ogłoszenia o możliwości korzystania z bezpłatnych porad prawniczych w 
Urzędzie Miasta. 
 
Ponadto Radna M. Masztalerz  zapytała, czy  aparat USG przekazany przez Fundację 
WOŚP będzie własnością szpitala, pomimo zadłużenia SPZOZ ? 
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, że sprzęt Fundacji WOŚP będzie przekazany tylko w 
użytkowanie SPZOZ do czasu rozwiązania sprawy dotyczącej zadłużenia szpitala.` 
 
Radny A. Bogdański zwrócił się o przedstawienie informacji na temat : 

1) przetargu na oczyszczanie miasta. 
2) wymiany oświetlenia  ulicznego na ulicy Dworcowej i Piastowskiej. 
3) Wykonanego placu zabaw przy ulicy Kutrzeby i Saperskiej. 
4) Budowy boiska na Os. Leśnego. 

 
Radny zwrócił uwagę, iż ławki zostały zamontowane na odcinku drogi od Dworca PKP do 
Os. Leśnego, a nie ulicy Mickiewicza, o których montaż wnioskował w wcześniejszej  
interpelacji. 
 
Z-ca Burmistrza Z. Sobkowski wyjaśnił, że do  przetargu na oczyszczanie miasta w okresie 
od 01 listopada  2004 r. do 31 marca 2005 r. przystąpiły tylko Miejskie Zakłady Komunalne 
za kwotę 244 tys. zł. 
Natomiast wymiany lamp dokonano przy udziale firmy ENEA, ze względu na zbyt słabą 
moc dotychczasowego  oświetlenia. Plac zabaw wykonano w ramach środków przyznanych 
w budżecie za kwotę 2000 zł. 
 
Naczelnik Wydz. GKiL pani A. Wasielak  wyjaśniła, iż firma z Gorzowa zajmująca się 
wykonywaniem płyt boiskowych jest wykonawcą tego zadania, którego wartość przekroczy 
wysokość zaplanowanych środków o 2000 zł. Obecnie wykonano wyrównania terenu i 
napowietrzenia, natomiast  pozostałe prace zostaną wykonane w terminie późniejszym. 
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Ponadto realizacja tego zadania jest na bieżąco konsultowana z wnioskodawcą, radnym              
Z. Romanowskim. 
 
Radny Cz. Rzepka nawiązał do zorganizowanej w KCK konferencji polsko-niemieckiej pt. 
„Inwestycje na pograniczu”, w której wziął udział. Zdaniem radnego z dyskusji na temat  
budowy przeprawy mostowej na Odrze, wynikało, że  strona niemiecka była nie 
doinformowana, a także do 2015 roku nie mają nic zaplanowane. Radny miał uwagi, że bez 
zasięgnięcia ich opinii, nie powinniśmy w ogóle działać. Radny był  zdania, iż jeszcze jest 
czas, aby zrezygnować z przeprawy północnej, na rzecz przystąpienia do budowy 
przeprawy południowej przez stronę niemiecką. 
Ponadto radny zwrócił uwagę, iż radni nadal nie otrzymują harmonogramu planowanych 
spotkań na okres dwóch miesięcy. Radny stwierdził, iż w takim przypadku będzie 
zmuszony wystąpić do Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego ze skargą na brak realizacji 
interpelacji radnego. 
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, iż działania związane z możliwością realizacji budowy 
obwodnicy rozpoczęto półtora roku temu. W tym okresie staramy się o pozyskanie 
wsparcia ze strony niemieckiej, która nie uzyskała jeszcze zgody rządu. Przeprawa 
mostowa wymaga zgody  i poparcia rządu obu stron. Burmistrz dodał, iż same prace 
planistyczne,  koncepcyjne nie mogą trwać krócej niż 4-5 lat 
Ustosunkowując się do uwagi radnego dotyczącej braku realizacji jego wniosku – 
Burmistrz wyjaśnił,  że informacje o organizowanych spotkaniach były przekazywane 
radnym. Zaproszenia zostały wystosowane na następujące uroczystości : 

- inaugurację roku akademickiego, 
- sesję Rady z okazji Narodowego Święta Niepodległości, 
- konferencje, 

 
Radny Cz. Czepka zwrócił się o przesyłanie harmonogramów spotkań planowanych na 2 
miesiące, aby wcześniej mieć możliwość zaplanowania udziału w tych spotkaniach. 
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, iż opracowanie harmonogramu na okres dwóch miesięcy nie 
jest możliwe, ponieważ  sam osobiście nie zna terminów z takim  wyprzedzeniem. 
 
Radna B. Strojnowska wystąpiła z zapytaniem w sprawach : 

1) udziału Kostrzyna w Targach Pogranicza w Gorzowie Wlkp., 
2) ilości dzieci korzystających z zajęć pozalekcyjnych. 

  
Burmistrz A. Kunt poinformował, iż z Kostrzyna  tylko Miasto Kostrzyn i K-S SSE 
prezentowały  swoją ofertę na wspólnym stoisku podczas I Euroregionalnych  Targach 
Pogranicza. 
 
Naczelnik Wydz. OKiO  pani M. Brenk wyjaśniła, że w zajęciach pozalekcyjnych bierze 
udział  780 dzieci i młodzieży. 
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Radna B. Strojnowska zwróciła uwagę, iż ze spotkania organizowanego w Komisariacie  
Policji na temat patologii nie wypracowano żadnych wniosków. Dlatego też zgłosiła 
sugestię, aby w przyszłości debaty takie kończyły się konstruktywnymi wnioskami. 
 
Radna E. Miszczuk zapytała, czy remont hali sportowej w Szkole Podstawowej nr 4 był 
sfinansowany ze środków pozyskanych z dzierżawy tych pomieszczeń na organizację 
kiermaszu i czy nadal będą one tam  organizowane ? 
 
Burmistrz wyjaśnił, iż koszt remontu sali sportowej, polegający na wyłożeniu nawierzchni 
sportowej wyniósł 80 tys. zł., z czego 33 tys. zł. pozyskano z MEN.  
  
Radny Z. Romanowski zapytał się o oczekiwania mera Sambora względem Rady Miasta 
odnośnie wydarzeń na Ukrainie. 
 
Burmistrz A. Kunt   stwierdził, że mer Sambora oczekiwał, aby strona samorządowa w tej 
sprawie zajęła stanowisko, które zostało przygotowane na dzisiejszą sesję.   
 
Radna M. Masztalerz wystąpiła o podanie przebiegu trasy planowanej ścieżki rowerowej  
oraz  udziału Parku Narodowego w tej inwestycji.  
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, że  trasa ścieżki rowerowej będzie przebiegała od przejścia 
granicznego do nowego ronda w Gminie Górzyca. Park Narodowy przygotuje i udostępni 
wjazd do parku. 
 
Radna B. Strojnowska zgłosiła wniosek i apel do radnych o zorganizowanie akcji na rzecz 
pomocy Polaków na Ukrainie  mieszkających w Sambor. 
 
Radny M Borowski wnioskował o dokonanie naprawy dziur na ul. Kard. St. Wyszyńskiego. 
 
Radny Cz. Rzepka zwrócił uwagę, iż nawierzchnia ulicy Jana Pawła również wymaga 
naprawy. 
 
Burmistrz A. Kunt  wyjaśnił, iż naprawę tej ulicy zlecono MZK, które mają wykonać 
naprawy w termie do 19 grudnia 2004 r. 
 
 
Ad. 3 – Informacja  o złożonych interpelacjach i odpowiedziach w okresie 
międzysesyjnym. 
 

Informację na temat złożonych interpelacji i udzielonych odpowiedzi za okres 
między sesjami Rady Miasta przedstawił Wiceprzewodniczący Rady pan A. Łaskawy 
(informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
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Ad. 4 - Informacja dotycząca funkcjonowania instytucji kultury i  sportowych (KCK, 
MOSiR, Stowarzyszenia). 
 
 
Dyrektor KCK pan Zdzisław Garczarek przedstawił informację dotyczącą funkcjonowania 
Kostrzyńskiego Centrum Kultury (informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
Dyrektor zwrócił na potrzebę zwiększenia środków na działalność kulturową, aby przy 
występowaniu w projektach unijnych  były zabezpieczone środki własne. Również 
zasygnalizował konieczność wykonania zadaszenia i unowocześnienia amfiteatru 
 
Następnie Dyrektor MOSiR pan Zygmunt Mendelski przedstawił informację na temat 
funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji (informacja stanowi załącznik nr 5 
do protokołu). 
 
Radna M. Masztalerz zwróciła się o podanie sposobu zabezpieczenia rolkowiska na okres 
zimowy. 
 
Dyrektor wyjaśnił, iż dotychczas co kilka dni pracownicy doglądają tego terenu, który 
będzie prawidłowo zabezpieczony. 
 
Radny Cz. Rzepka zapytał, jakie było zainteresowanie młodzieży korzystaniem z tych 
urządzeń, a w szczególności w okresie zimowym. 
 
Dyrektor MOSiR wyjaśnił, iż dziennie korzystało z tych urządzeń od 10 do15  osób, 
natomiast w okresie zimowym będą one nieczynne. Dyrektor dodał, iż konieczne jest 
wykonanie dobrego dojazdu do tych terenów oraz doposażenie w urządzenia. 
 
Informację zbiorczą z działalności stowarzyszeń, fundacji i organizacji funkcjonujących w 
Kostrzynie n.O przedstawił Burmistrz A. Kunt (informacja stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu). 
   
 
Ad. 5 - Informacja dotycząca funkcjonowania  Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 
Kierownik OPS pani B. Rybińska przedstawiła informację dotyczącą funkcjonowania 
Ośrodka Pomocy Społecznej (informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
 
Radna M. Masztalerz  wnioskował o przedstawienie ilości wydanych odmownych decyzji 
na wnioski w sprawie otrzymania dodatku mieszkaniowego. 
 
Ponadto Radna zwróciła się o podanie powodów wydania decyzji odmownych na 
przyznanie świadczeń rodzinnych. 
 
Kierownik OPS poinformowała, że zwiększa się  ilość matek  samotnie wychowujących 
dzieci, dlatego też ośrodek występuje do Urzędu o potwierdzenie  meldunku, a także o 
informacje dzielnicowego  w tej sprawie. 
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Ad. 6 - Realizacja uchwały Nr VIII/66/03 w sprawie udzielenia pomocy społecznej w 
formie dożywiania dzieci i młodzieży w szkołach w Kostrzynie nad Odrą  
 
 
Burmistrz A. Kunt przedstawił informację z realizacji uchwały Nr VIII/66/03 w sprawie 
udzielenia pomocy społecznej w formie dożywiania dzieci i młodzieży w szkołach w 
Kostrzynie nad Odrą (informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
 
 
 
Ad. 7 - Informacja na temat  Miejskiego Programu  Zapobiegania Patologiom. 
 
Informację na temat  Miejskiego Programu  Zapobiegania Patologiom przedstawił 
Burmistrz A. Kunt  (informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 
 
Radna B. Strojnowska podziękowała wolontariuszom Gimnazjum nr 3,  Szkoły 
Podstawowej Nr 4 i Zespołu Szkół, którzy udzielają pomocy starszym osobom 
zamieszkałym w Domu Seniora.  
 
 
Ad. 7-  Podjęcie uchwał. 
 
1) Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu  określającego niektóre zasady 

wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania dodatków nauczycielom 
zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych Miasta                          
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 1)  

Burmistrz A. Kunt zgłosił autopoprawkę  do projektu uchwały, aby  w § 2 załączniku nr 1 
do uchwały dopisać: „oraz do 50% wynagrodzenia zasadniczego dyrektorów”. 
Proponowana zmiana uzyskała pozytywną opinię Zarządu Oddziału ZNP. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów pan M. Borowski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
 
W imieniu Komisji Spraw Społecznych Przewodniczący pan A. Bogdański zgłosił wniosek 
w sprawie, aby  w sprawach w  § 1  Rozdz. II regulaminu wprowadzić średnią wartość 
dodatku motywacyjnego nie przekraczającą w 2005 r.  7% (zamiast 5 %) ogólnej wartości 
środków przeznaczonych na wynagrodzenia. 
 
Skarbnik Miasta W. Dudzika wyjaśniła, że wniosek Komisji Społecznej wiąże się ze 
zwiększeniem środków w budżecie. Poinformowała również o prawdopodobnym 
zmniejszeniu dotacji, co spowoduje korektę środków ujętych w planie budżetu. 
 
Przewodnicząca Rady M. Jasińska poddała pod głosowanie wniosek Komisji Spraw 
Społecznych. Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 8 radnych, 4 radnych 
głosowało przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosowania. 
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Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 11 radnych, przeciw 
glosowało 3 radnych,  1 radny wstrzymał się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/230 /04, która stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 
 
2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i 

wartości jednego punktu w złotych dla pracowników samorządowych 
zatrudnionych w jednostkach budżetowych i zakładach budżetowych będących 
jednostkami organizacyjnymi Miasta  Kostrzyn nad Odrą (druk nr 2), 

Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.. 
Uchwale nadano numer XXVI/231 /04, która stanowi załącznik nr  10 do protokołu. 
 
3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie nad Odrą na rok 
2005 (druk nr 3), 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 14 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/232 /04, która stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 
 
4) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Miejskiego Programu Zapobiegania Patologiom na 
rok 2005 (druk nr 4), 

Radna E. Miszczuk zwróciła się o podanie związku pomiędzy przyznawaniem środków na 
remont sali w Gimnazjum nr 1, a działalnością profilaktyczną. Radna stwierdziła, iż 
najpierw Rada zwiększa środki w budżecie na płace nauczycieli, a następnie środki z 
funduszu alkoholowego na remonty w szkołach. 
Burmistrz A. Kunt był zdania, że doposażenie auli, sal w szkołach służy krzewieniu wiedzy 
na temat, jak unikać i zapobiegać patologii. 
Radny Cz. Rzepka uważał, że  środki te powinny być spożytkowane na służbę zdrowia i 
profilaktykę, a przede wszystkim na pomoc rodzinom borykającymi się z problemami 
choroby alkoholowej. 
Przewodniczący M. Borowski przedstawi pozytywną opinię Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów  z tym, że wnioskowała o nie ujmowanie w projekcie uchwały 
środków w wysokości 12.000 zł na wymianę okien w Klubie Abstynenta „Libra”. 
Natomiast propozycja przesunięcia środków na inne zadanie zostanie omawiana przy 
opracowywaniu projektu budżetu miasta na 2005 rok. 
 
Pozytywną opinie Komisji Spraw Społecznych przedstawił Przewodniczący A. Bogdański. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Finansów. Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 11 radnych, 3 radnych 
wstrzymało się od głosowania, 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 
 
Radny Cz. Rzepka był zdania, że wszystkie środki pozyskane z wydanych zezwoleń na 
sprzedaż alkoholu powinny być przeznaczone na profilaktykę, zamiast na wyposażenie 
szkół. Dlatego też, wnioskował, aby projekt uchwały omawiać przy analizie budżetu 
miasta. 
W wyniku głosowania ( 3 za, 8 przeciw, 4 radnych wstrzymało się od głosowania) - 
wniosek radnego  nie został przyjęty. 
 
Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 10 radnych, 3 radnych 
głosowało przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/233 /04, która stanowi załącznik nr  12 do protokołu. 
 
5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości                     

(druk nr 5), 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych, 2 radnych 
wstrzymało się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/234 /04, która stanowi załącznik nr  13 do protokołu. 
 
6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej (druk nr 6), 
Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych pan A. Bogdański zgłosił wniosek, aby w § 2 
pkt. 4 otrzymał brzmienie : Przy sprzedaży w trakcie trwania imprezy masowej, w której 
przewiduje się  ilość uczestników powyżej 20.000 osób. 
 
Radca prawny Urzędu pani E. Kukier wyjaśniła, że propozycja komisji nie jest precyzyjna , 
dlatego też proponuje pozostawienie zapisu ujętego w projekcie. 
Radny A. Kail, jako wnioskodawca wycofał swój wniosek. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 11 radnych, 4 radnych 
wstrzymało się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/235 /04, która stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

12 

 

7) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od posiadania psów                     
(druk nr 7), 

Radny Cz. Rzepka zwrócił uwagę, iż w latach ubiegłych za środki z podatku od psów, 
Miasto przeprowadzało bezpłatną akcję szczepienia psów.  
Radny zgłosił, aby w projekcie budżetu na 2005 rok środki  uzyskane z podatku od 
posiadania psów  przeznaczyć na  przeprowadzenie jednorazowego szczepienia psów. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Uchwale nadano numer XXVI/236 /04, która stanowi załącznik nr  15 do protokołu. 
 
8) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych (druk nr 8), 
Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych, 2 radnych 
wstrzymało się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/237 /04, która stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 
 
9) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie miasta Kostrzyn nad Odrą 
na 2004 rok (druk nr 9), 
Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 10 radnych, 5 radnych 
wstrzymało się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/238 /04, która stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 
 
10) Projekt uchwały w sprawie uznania roku 2005 rokiem ochrony środowiska               

(druk nr 13) 
Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 10 radnych, 5 radnych 
wstrzymało się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/239 /04, która stanowi załącznik nr  18 do protokołu. 
 
11) Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta, Komisji stałych Rady                  

i zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta (druk nr 14). 
 
Radna B. Strjonowska zgłosiła wniosek, aby plan pracy Rady na miesiąc maj,  uzupełnić o 
informację na temat wydatkowania środków na promocję miasta i działań podejmowanych 
w tym  zakresie. 
Wniosek radnej został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 14 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosowania. 
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Następnie Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Uchwale nadano numer XXVI/240 /04, która stanowi załącznik nr  19 do protokołu. 
 
12) Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta dotyczącego rezygnacji 

radnego z członkostwa w Komisji stałej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                       
(druk nr 15) 

Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 12 radnych, 2 radnych 
wstrzymało się od głosowania, 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.. 
Uchwale nadano numer XXVI/241 /04, która stanowi załącznik nr  20 do protokołu. 
 

13) Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta dotyczącego rezygnacji 
radnego z członkostwa w Komisji doraźnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą              
(druk nr 15a). 

Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały nie został przyjęty. Przeciw jego przyjęciu głosowało 13 radnych,                      
2 radnych wstrzymało się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/242 /04, która stanowi załącznik nr  21 do protokołu. 
 
14) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Kostrzyna nad Odrą na lata 2004-2008” (druk nr 16). 
Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 14 radnych,  radny 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/243 /04, która stanowi załącznik nr  20 do protokołu. 
 
15) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2004 rok (druk nr 17), 
Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Uchwale nadano numer XXVI/244 /04, która stanowi załącznik nr  22 do protokołu. 
 
 
16) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/233/96 Rady Miasta 

Kostrzyna nad Odrą z dnia 10 października 1996 r. w sprawie przekazania do 
dyspozycji Dyrekcji Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kostrzynie nad Odrą (obecnie 
Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej) 16 mieszkań o pow. 59,40 m2 
każde w budynku komunalnym przy ul. Jana Pawła II nr 38-50 (druk nr 18), 

Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych, 1 radny 
glosował przeciw, 1  radny wstrzymał się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/245 /04, która stanowi załącznik nr  22 do protokołu. 
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17) Projekt uchwały w sprawie odwołania przedstawiciela Miasta Kostrzyna nad Odra 
do Rady Nadzorczej Gorzowskiego Rynku Hurtowego  S.A w Gorzowie Wlkp 
(druk nr 19), 

Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 10 radnych, 2 radnych 
glosowało przeciw,  3 radnych wstrzymało się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/246 /04, która stanowi załącznik nr  23 do protokołu. 
 
18) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Miasta Kostrzyna nad 

Odra do Rady Nadzorczej Gorzowskiego Rynku Hurtowego  S.A w Gorzowie 
Wlkp (druk nr 20). 

Radny Cz. Rzepka zaprotestował przeciwko zgłaszaniu kandydatów przez Kluby na sesji 
Rady i zawnioskował, aby propozycje były przedstawiane wcześniej na posiedzeniach 
Komisji. 
Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie projekt uchwały.  
Projekt uchwały został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 10 radnych, 4 radnych 
glosowało przeciw,  1 radny wstrzymał się od głosowania. 
Uchwale nadano numer XXVI/247 /04, która stanowi załącznik nr  24 do protokołu. 
 

Ad. 7  -  Interpelacje i wnioski radnych. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i 
wnioski radnych.  

 
Radny A. Łaskawy wnioskował o wystąpienie do właściciela „Bricomarche”, aby teren od 
strony ulicy Gorzowskiej zagrodzić lub w inny sposób zabezpieczyć, aby nie eksponować  
zaplecza pawilonu. 
 
 
Radny Cz. Rzepka zgłosił interpelacje na piśmie w sprawach : 
1) pilnego remontu nawierzchni ulicy Jana Pawła II, 
2) przedstawienia programu modernizacji (naprawy) instalacji burzowo-kanalizacyjnej, 

ściekowej, sanitarnej z uwzględnieniem zadania w wydatkach budżetu i podani terminu 
realizacji. 

3) Przedstawiania harmonogramu planowanych uroczystości, spotkań i imprez. 
 
Radna B. Strojnowska zgłosiła na piśmie wnioski w sprawach : 
1) zwiększenia środków na oczyszczanie Miasta, a szczególnie w soboty, niedziele i 

poniedziałki w okolicach szpitala powiatowego przed wjazdem, parkingiem, 
przystankiem autobusowym oraz drogi ze szpitala w kierunku wyjazdu do Szczecina. 

2) zmiany organizacji ruchu, ponieważ w dalszym ciągu utrudniony jest wjazd od strony 
Miasta do hotelu „Bastion” (ciągła linia), 

3) zwrócenia się z prośbą do właściciela „Bricomarche” o estetyczne zadbanie obiektu od 
strony ulicy. 

4) Zwrócenia się z prośbą do PKP o estetykę przejścia przez tunel na  tzw. „zawarcie”. 
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Radna  M. Masztalerz zwróciła się o wyjaśnienie następujących spraw : 
1) Czy uruchomienie obiektu handlowego przy hotelu „Bastion” nie będzie miało 

ujemnego wpływu na obroty  na Targowisku Przygranicznym. 
2) Uzasadnienia podjęcia uchwały Rady w sprawie nabycia hotelu „Odra”, skoro Rada 

podjęła wcześniej uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 
udziałów i akcji przez   Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą ( wniosek  do radcy 
prawnego). 

Ponadto Radna wnioskowała o : 
1) Zniwelowanie sztucznie utworzonego boiska przy amfiteatrze, ponieważ w dalszym 

ciągu gromadzi się tam woda poprzez podmakanie terenu. 
2) Uregulowanie kwestii związanej z parkowaniem i wjazdem na teren przy Banku GBS, 

„Optyku” przy ul. Miciekiwcza oraz przy pawilonie „Bagietka” 
 
Radny J. Włodarczak zgłosił wnioski na piśmie, a dotyczące : 
1) Wyrównania poboczy ulicy w kierunku Os. Szumiłowo oraz ich utwardzenia, 
2) Uporządkowania „dzikiego” przejścia przez ulicę od strony „Lidla” w kierunku 

„Intermarche”, 
3) Wyjaśnienia wycinki drzew na skrzyżowaniu ulicy Łącznej i Reja. 
 
Radny Sejmiku Województwa Lubskiego pan M. Firszt złożył propozycję zorganizowania 
wspólnego posiedzenia radnych Rady Miasta oraz członków Stowarzyszenia „Przyszłość” 
celem omówienia spraw dotyczących rozwoju miasta i jego zabytków. 
 
Radny A. Żołna zgłosił wniosek pisemny w sprawie zamknięcia ulicy Os. Słowiańskiego, 
jako ulicy przejazdowej. Zamknięcie wjazdu na to osiedle od ul. Sikorskiego zwiększy 
bezpieczeństwo mieszkańców. 
 
Radny D. Pstrągowi wnioskował o wprowadzenie całkowitego zakazu sprzedaży i 
używania wyrobów pirotechnicznych w okresie do trzech dni przez sylwestrem na terenie 
Kostrzyn nad Odrą oraz o całkowity zakaz sprzedaży dla młodzieży do lat 18. 
 
Przewodniczący Samorządu Os. Leśnego pan A. Rosiak zgłosił interpelacje w sprawach : 
1) zniwelowania rowu wyrobionego przez pojazdy ciężarowe manewrujące naprzeciw 

pawilonu „Bagietka” 
2) wykonania linii ciągłej w takiej odległości  od sygnalizacji świetlnej  na Os.Leśnym, 

aby umożliwić wyjazd samochodów z ul. Prostej, gdy pojazdy na ul. Sportowej 
zatrzymują się przed czerwonym światłem   

3) Naprawienia skrzywionej sygnalizacji na Os.Leśnym 
 
 
W związku z wnioskiem radnego D. Pstrągowskiego Burmistrz A. Kunt zwrócił się do 
radnych o wyrażenie opinii, ponieważ wprowadzenie zakazu na terenie miasta wymaga 
wydania w tej sprawie zarządzenia. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek, aby do trzech dni przed 
sylwestrem wprowadzić zakaz sprzedaży i używania środków pirotechnicznych. 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 8 radnych, przeciw głosowało               
7 radnych. 
 
 
Ad. 10  - Sprawy różne. 
 
Rada Miasta Kostrzyn nad Odrą poprzez głosowanie ( 11 za, 4 wstrzymujących się ) 
wyraziła swoje stanowisko w sprawie wyborów prezydenckich na Ukrainie                                   
w następującym brzmieniu : 

 „ Rada Miasta w Kostrzynie nad Odrą solidaryzuje się z Narodem Ukrainy w 
dążeniu do ustanowienia demokratycznego państwa. Wyrażamy uznanie za podjęty 
wysiłek,  którego celem jest niepodległe  i  uczciwie rządzone państwo. Rada Miasta 
zapewnia Władze Miasta Sambor, że nie będzie ustawała w wysiłkach na rzecz pomocy i  
wspierania w  obecnych dążeniach do współdziałania  w przygotowaniach do wejścia do  
Unii Europejskiej . Rada Miasta i Burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą wyrażają nadzieję,     
że osiągnięte do chwili obecnej sukcesy dają gwarancję, że ostateczny wynik wyborów 
odzwierciedli rzeczywistą wolę  narodu ” 
 
Radny A. Żołna w imieniu swoim i radnych : D. Pstrągowskiego, A. Kaila, i E. Miszczuk – 
wyraził poparcie dla wniosku radnej M. Masztalerz w sprawie zasypania terenu sztucznie 
utworzonego boiska przy amfiteatrze. 
 
Radny Z. Romanowski wyraził sprzeciw odnośnie realizacji tego wniosku. 
 

W związku z tym, że porządek obrad XXVI sesji Rady Miasta został wyczerpany - 
Przewodnicząca Rady Miasta  Maria Jasińska  zamknęła obrady  o godzinie 19.10. 
 
 
Protokołowała :     Przewodnicząca  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Maria Jasnińska 
 
 
 

 
 
 
 

 


